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2009Z15885
Vragen van de leden Spies en
Omtzigt (beiden CDA) aan de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
en de staatssecretaris van Financien
over een verlaagd btw-tarief voor
milieuvriendelijke producten en
diensten. (Ingezonden 7 September
2009)

1
Heeft de Nederlandse regering bij de
Ecofin raad van 10 maart jongstleden
actief aangedrongen op een verlaagd
btw-tarief voor milieuvriendelijke
producten en diensten?1

2
Is het bericht waar dat de
Nederlandse regering er ook bij
monde van de minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer in
Europees verband voor heeft gepleit
het btw-tarief te verlagen?2 Hoe
verhoudt dit pleidooi zich tot de
uitspraken van de minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer tijdens het
vragenuur van 1 September 2009 dat
verlaging van het btw-tarief niet
nodig is?

Deelt u de mening dat toepassing van
het lagere btw-tarief op LED-lampen
wel nodig is?3

5
Op welke wijze kan de btw op
LED-lampen op korte termijn
verlaagd worden?

6
Welke stappen kan en zal de regering
ondernemen om de prijzen van
LED-lampen naar beneden te
brengen, zodat de ambitieuze
CO2-doelstelling van het kabinet
gehaald kan worden?

1 Kamerstuk 31492, nr. 11.
2 De Telegraaf, 24 augustus 2009:
«Nederlanders nog onbekend met led-lamp»
3 De Ondernemer, 2 September 2009: «Lagere
btw led niet nodig»
http://www.deondernemer.nl/artikel/
1878074/'Lagere-btw-led-niet-nodig'

Toepassing van het lage tarief op
isolatiewerkzaamheden leidt tot een
kortere terugverdiencapaciteit en is
een stimulanstot meer isolatie1 Is
dezelfde redenering geldig voor
LED-lampen?
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